
FAU møte 20.03.24  

 

“Helt grønn skolevei”  

Prosjekt for klassene. Gå, sykle eller buss til og fra skolen telles. Registreres på et skjema i 

klassen eller enheten. Alle barna skal inkluderes ut ifra sine forutsetninger. Hver klasse har 

sin lagkaptein i samarbeid med lærerene. Man må ha grønn skolevei både til og fra. Blir man 

kjørt en vei er det kun en halv grønn dag. Ukesvinnere og totalvinner av kampanjen kåres 

etter siste uke med fine premier. Start 15 april. Elever med ekstra lang skolevei eller andre 

utfordringer kan slippes av lengre unna skolen 500 meter.  

 

gronnskolevei.no  

 

Det kommer til å sendes ut en spørreundersøkelse på evaluering av dette med leksefri 

skole. En undersøkelse til elevene på 5-8 trinn, en til lærere på 1-8. Trinn en til foreldre 1-8. 

Trinn.  

Skal tas opp i SU 19 april. Frist for uttalelse fra skolen og SU er 3 mai.  

 

 

Skolens dag  

Når skal det være? Kolliderer ofte med mange skoleavslutninger osv. Kan det være fint å ha 

som en oppstart på året isteden? FAU stiller seg positiv til å flytte skolens dag til høsten.  

 

Dugnad - Mye grus rundt skolen. Må kostes før 17 mai.  

Innspill fra Henrik - kalle det noe annet. Dugnad er ofte negativt. “Fellesskapsarbeid”.  

 

Foreldremøtene - Gjort litt annerledes i år. Ulike tema på hvert møte.  

Fått tilbakemeldinger på at det fungerte fint, skapte litt diskusjoner/gode samtaler.  

Ønsker å fortsette med det.  

 

Evaluering Disco/spillkveld - ca 60 elever møtte opp. Ulike aktiviteter. Bordtennisturnering 

ble populært.  

Gjøre det litt annerledes med påmelding neste gang. Ikke velge aktivitet på forhånd. Noen 

reaksjoner på at det var mobilfritt. Men opplevelsen fra de som deltok var at det var veldig 

positivt at det var mobilfritt, førte til bedre sosialisering. Holder på at det skal være mobilfritt, 

så får man heller arrangere egen gamingkveld evt.  

Godt oppmøte av foreldre som hjalp til også.  

 

Info fra KFU -  

 

Det skal være fast regel at når det blir snakket om ting i klasserommet som det er lurt at 

foreldre vet om, så skal det informeres om i Visma. For eks i forbindelse med hendelsen på 

Holtan, hvor en elev tok selvmord. Så blir det prat om det i klasserommet, og greit at foreldre 

vet hva som blir informert om til elevene.  

 

17 mai - flere skoler er fornøyde med sitt opplegg rundt 17 mai. Granly og Nordskogen 

opplever det litt trått. Ikke aktuelt med noe samarbeid for skolene.  

Vi får ta en diskusjon etter årets 17 mai, hvorvidt vi skal fortsette med det eller ikke.  

 



Arbeidsgrupper i FAU - hva ønsker vi å jobbe med? 

- Gågrupper/trafikksikkerhet/droppsoner (Vanja/Pernille/Henrik/Maria)  

- Skole/hjem foreldresamarbeid: Både i forhold til  (Pernille/Henrik?) 

- Skoleovergang -  Både mottakelse av Lillås og elever fra Nordskogen til Granly. 

(Linda/Hilde-Sofie/Terje/Lindy). Hvordan ønsker man å bli tatt i mot, og hvordan kan 

vi på Nordskogen ta i mot på en god måte.  

- Sosialgruppe ?  

 


